
DAGSORDEN
Kollegianerforeningsmøde søndag d. 4/2/2024

Kl. 10 på 11.sal

1. Valg af ordstyrer
2. Valg af referent
3. Godkendelse af dagsorden
4. Godkendelse af referat fra forrige møde
5. Nyt fra Styregruppen

a. Signe Thorup Elmelund er flyttet og fratrådt som formand. Rakul Biskopstø
Fossdalsá er ny formand.

b. Brynjálv Nicolajsen er fratrådt som kassér. Oskar Dich Hermann er ny kasser.
c. Styregruppen tager glad imod nye medlemmer.
d. Forslag om vedtægtsændring (anden afstemning) Se bilag 1.

6. Nyt fra udvalgene /oversigt over udvalgene
a. Tøjbytteudvalg
b. Hønseudvalg
c. Motionsudvalg
d. Bytterumsudvalg - har brug for nye medlemmer
e. Ladcykeludvalg
f. Barudvalg
g. TV-udvalg
h. Højbedsudvalg
i. Værkstedsudvalg
j. 11. salsudvalg

7. Indkomne forslag (Der er indkomne forslag for beløb i alt: 3550 DKK (eksklusiv
vedligeholdelse).

a. Ida Bjerre
Udvalg: Motionsudvalget
Ønsker at erhverve:
Højtaleren i træningsrummet er gået i stykker. Vi vil gerne købe en ny. Vi foreslår at
købe to studiemonitors, så vi er sikre på, de kan spille rummet op. Hertil vil vi gerne
købe en bluetooth boks, så det bliver muligt at forbinde med bluetooth også samt
aux kabel.
Motivation:
Det er fedt at kunne høre musik, mens man træner :D
Beløb i DKK: 1050
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Ida Bjerre
Dato for erhvervelse/udførelse: 6/2/2024
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Ida Bjerre
Dato for evt. opsætning/montering: Når højtalerne er kommet frem med posten
Kontaktperson ved behov for service:
Ida Bjerre
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening:



Ida Bjerre

b. Ida Bjerre
Udvalg: Motionsudvalget
Ønsker at erhverve:
Vi vil gerne købe nye måtter til træningsrummet, da vi synes de nuværende er slidte.
Vi vil også gerne købe nogle træningselastikker. Derudover vil vi gerne købe lidt
opbevaringsløsninger til nogle af de ting, som lige nu bare ligger på gulvet og flyder.
Og til sidst vi vil gerne søge ekstra penge til den squat kile, som der blev bivilligt
penge til ved sidste kollegianerforeningensmøde, da den er dyrere end forventet.
Motivation:
Vi ved ikke, hvor gamle de måtter er. Vi vil gerne have nogle nye og rene. Rod er øv,
derfor opbevaring.
Beløb i DKK: 2500
Forventede årlige vedligeholdelses omkostninger: 0
Ansvarlig for erhvervelse/udførelse: Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá
Dato for erhvervelse/udførelse: Februar
Ansvarlig for evt. opsætning/montering: Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá
Dato for evt. opsætning/montering: Når tingene er leveret
Kontaktperson ved behov for service:
Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá
Kontaktperson (ansøger/udvalg) ved behov for hjælp til betjening:
Ida Bjerre og Gunnvá Fjallsá

8. Evt.
9. Tak for i dag



BILAG 1

Nuværende vedtægter:

§ 11 – Foreningens ledelse

1. Foreningens daglige ledelse varetages af kollegianerforeningens ledelse, der består af
et ulige antal medlemmer fastsat af fællesmødet, dog mindst 3 kollegianere.

2. Kollegianerforeningen vælger en forperson blandt kollegianerforeningens ledelses
medlemmer.

Forslag om ændring:

§ 11 – Foreningens ledelse

1. Foreningens daglige ledelse varetages af kollegianerforeningens ledelse, der består af
mindst 3 kollegianere.

2. Kollegianerforeningen vælger en forperson blandt kollegianerforeningens ledelses
medlemmer. Vedkommendes stemme tæller dobbelt ved stemmelighed på ledelsens
interne møder.

Motivation for ændring
Vi vil gerne gøre det enklere at indlemme nye medlemmer i styregruppen uden at skulle
tænke på, hvorvidt vi er et lige eller ulige antal. Pt. stemmer vi ikke om noget på vores
interne møder.

Vedtægterne i deres fulde længde kan ses her: https://solbakken.dk/vedtaegter-for-kf/


